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Algemene ledenvergadering 
Op 27 november jl. heeft er weer een ALV plaatsgevonden. Tijdens de 
ledenvergadering zijn de financiële resultaten gepresenteerd. We zijn blij dat 
we kunnen terugkijken op zowel sportief als financieel een mooi seizoen. 
Daarnaast bedanken we ook de kascommissie weer voor het verzette werk, 
we zijn blij dat Zilvester en Pim herkozen zijn door de ledenvergadering. 
John heeft zichzelf niet herkiesbaar gesteld. We vinden het jammer, maar 
kijken terug op een erg prettige samenwerking met John.  
 
Daarmee is er een vacature in de kascommissie, we horen het graag als 
iemand interesse heeft.  
 
Renovatie sportpark 
Er wordt op diverse plekken hard gewerkt aan het sportpark. Afgelopen 
periode is met name het Beachhandbalveld aangepakt. We zijn blij te 
kunnen melden dat het Beachhandbalveld inmiddels officieel opgeleverd is. 
Vanaf volgend seizoen zal het Beachhandbalveld gebruikt gaan worden, de 
komende periode zullen we nadenken over hoe we dit concreet vorm willen 
geven. 
 
Competitiedag rolstoelhandbal 
Op zondag 12 januari speelt ons rolstoelteam een competitiedag in onze 
sporthal. De competitie bij de rolstoel handballers is ingedeeld in 
competitiedagen, ze spelen dus meerdere wedstrijden op een dag. Het zou 
ontzettend leuk zijn als de rolstoel handballers worden aangemoedigd door 
Ventura leden. De kantine is ook de gehele dag geopend. Kom vooral langs 
om de rolstoel handballers aan te moedigen en kennis te maken met deze 
vorm van handbal.  
 
Nieuwjaarsreceptie en jeugddisco 
Traditiegetrouw is de eerste vrijdag van het jaar ook de nieuwjaarsreceptie 
bij Ventura.  Dit jaar is de nieuwjaarsreceptie extra feestelijk met 
voorafgaand een jeugddisco (van 18-20 uur, de disco is voor alle jeugd). 
Aanmelden voor de jeugddisco kan hier. Daarnaast willen we stilstaan bij 
een aantal mooie momenten binnen de club. 
 
De fotowand 
Het is zover, de fotowand is klaar en hangt in de kantine. Het heeft even 
geduurd, maar het resultaat mag er zijn! Een prachtige aanvulling in de 
kantine dat zeker bijdraagt aan de sfeer van een “eigen stekkie”. De 
fotowand zal tijdens de nieuwjaarsreceptie officieel gepresenteerd worden 
 
Resultaat Grote Clubactie 
De grote clubactie is een groot succes geworden, met een fantastisch 
financieel resultaat! Er zijn 1.110 loten verkocht, wat voor onze club maar 
liefst 2.664 euro heeft opgeleverd. Door het landelijke succes heeft de Grote 
Clubactie de opbrengst met 0.10 euro per lot verhoogd, daarmee wordt 
onze opbrengst dus nog hoger. Onze jeugdleden hebben zich enorm 
ingezet tijdens de nieuwjaarsreceptie. Aansluitend aan de jeugddisco, 
worden jeugdleden die meer dan 25 loten hebben verkocht extra beloond 
met een medaille van de grote clubactie. Daarnaast zetten we de leden met 
een hoge verkoop extra in het zonnetje. Zorg dus dat je erbij bent ! 
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Huldiging jubilarissen 
 
Traditiegetrouw wordt natuurlijk weer aandacht geschonken aan onze 
jubilarissen. Verenigingsmensen die vele jaren hun betrokkenheid en 
verbondenheid hebben getoond aan de club. Dit jaar mogen we in het 
zonnetje zetten: 
Biko Freij  12,5 jaar lid  Esther van Brakel 25 jaar lid 
Hans Landzaad 12,5 jaar lid  Robert Sebrechts 25 jaar lid 
Rowwen Lansbergen 12,5 jaar lid      Connie Schlärmann  60 jaar lid 
Anna Sebrechts         12,5 jaar lid 
 
Pietentraining 
Sinterklaas en de pieten hebben ook dit jaar Ventura niet overgeslagen. 
Tijdens de training hebben de kinderen laten zien dat ook zij de 
vaardigheden bezitten om over dunne daken te lopen en door een 
schoorsteen te kruipen. De kinderen hebben de pieten leren handballen, 
maar die waren daar niet zo goed in. De pieten houden het volgend jaar bij 

het lopen over de daken         

 
Save the date: V-day 
Op 25 januari is er weer een V-day. Tijdens de V-day zijn er allemaal leuke 
activiteiten voor de jeugd. De V-day wordt traditiegetrouw afgesloten met 
het kijken naar de wedstrijd van ons Dames 1 team. Binnenkort zullen de 
aanmeldingen geopend worden, maar noteer de datum alvast. V-day belooft 
weer een mooi spektakel te worden! 
 
Kerstperiode 
Vanaf 20 december 2024 ot en met 2 januari 2025 is het sportpark gesloten. 
In deze periode zijn er geen trainingen of wedstrijden. Zo heeft iedereen de 
tijd om even van andere dingen dan handbal te genieten. 
Rest ons iedereen vanaf deze plek heel fijne Kerstdagen te wensen en 
uiteraard ook de beste wensen voor het nieuwe jaar, maar het is nog leuker 
als we elkaar op de Nieuwjaarsreceptie persoonlijk een sportief en heel 
gezond 2025 kunnen wensen.  

 
Evenementenagenda 
Nieuwjaarsreceptie:    3 januari 2025 
Competitiedag rolstoel handbal  12 januari 2025 
V-day      25 januari 2025 
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EXTRA: Even voorstellen: De jeugdcommissie 

De jeugdcommissie is erg belangrijk voor Ventura. De jeugdcommissie 

organiseert activiteiten voor de jeugd waarbij er niet gehandbald wordt. Juist 

door deze activiteiten ontstaat de echte verbinding wat Ventura zo 

kenmerkt. Daarom zijn we blij met alle leden en ouders die zich hier extra 

voor inzetten. Ze stellen zichzelf graag aan jullie voor. 

Ik ben Nicole de Lange en ik ben 20 jaar. Ik zit al 11 jaar op handbal bij 

Ventura en doe dit nog steeds met veel plezier! Ik speel nu al een aantal 

jaar in de damesselectie. Dit is mijn 2e jaar in de jeugdcommissie en ik vind 

het erg leuk om allerlei activiteiten voor de jeugd te organiseren! Ik hoop dat 

we nog veel leuke activiteiten gaan organiseren en hoop jullie daar allemaal 

graag bij te zien!! 

Mijn naam is Melanie van Rijswijk. Ik ben 48 jaar en moeder van Meike en 
Thijs. Meike speelt hockey bij HCS, en Thijs speelt momenteel in HC1 van 
Ventura. Ik werk als manager Bedrijfsvoering bij Gynaikon Klinieken in de 
kliniek in Rotterdam.          
Ik ben op diverse manieren betrokken bij Ventura. Zo ben ik alweer een 
aantal jaren coach/begeleider van het jeugdteam waar Thijs in speelt en 
sinds het vorige seizoen ben ik zelf ook lid geworden en speel ik nu in 
DMW2.  
Sinds januari 2023 ben ik lid van de jeugdcommissie omdat ik het erg 

belangrijk vind dat een sportvereniging meer doet voor haar leden dan 

alleen het faciliteren van het sporten. Daarnaast vind ik het ook erg leuk om 

activiteiten te organiseren en zo steeds meer mensen van de vereniging te 

leren kennen. 

Mijn naam is Tim de Bruin. Ik ben 26 jaar en zit nu zo’n tien jaar op 

handbal. Mijn huidige team is Heren 1. Ik speel op veel verschillende 

posities, maar de laatste tijd vaak midden-opbouw. Ik ben docent Wiskunde 

op De Mavo Vos in Vlaardingen. Bij  Ventura zit ik zowel in de jeugd- als in 

de kampcommissie. 

Hoi! Ik ben Danielle Maas. Sinds dit jaar nieuw in de jeugdcommissie. Ik 
heb 3 kinderen, waarvan er 2 op handbal zitten. Robine speelt sinds dit jaar 
bij Quintus in de C en Linde speelt in de E1.  Mijn zoon speelt voetbal bij 
Excelsior-20. Jullie kennen ze vast wel!  
Ik kijk er naar uit om leuke activiteiten te organiseren voor de allerleukste 
handbal club van Nederland!  
 
Ik ben Frank en sinds begin dit jaar lid van de jeugdcommissie Ventura. 
Sinds dit seizoen ben ik ook als coach verbonden aan E2 waar mijn dochter 
Claire in speelt. 
Het leukste vind ik om te zien wat voor een ontwikkeling de dames maken in 

de anderhalf jaar dat ze samen spelen. Ook ik leer iedere week bij. Blijkbaar 

zijn voetbal en handbaltermen niet 1-op-1 uitwisselbaar. Gelukkig begrijpen 

we elkaar en beginnen we steeds meer wedstrijden te winnen. 
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Ik ben Jessica de Nijs en ben al 18 jaar lid van Ventura. Ik heb heel lang in 
het eerste damesteam gespeeld maar speel nu al een aantal jaren in de 
midweekse competitie. Verder ben ik coördinator van de meiden C, geef ik 
de meiden training en ben ik de coach van C1, het team van mijn dochter 
Isa.  
Sinds 1,5 jaar ben ik lid van het jeugdbestuur en heb ik heel veel zin in alle 

activiteiten die dit jaar op het programma staan. Voor mij is het tentenkamp 

altijd het hoogtepunt en een mooie afsluiting van het seizoen. 

Ik ben Arjen en ik ben al een tijdje actief binnen onze vereniging. Naast het 
feit dat ik al jaren met veel plezier in de herenselectie speel, ben ik ook al 
lang betrokken bij de jeugdcommissie. Vanuit die rol houd ik mij bezig met 
het organiseren van activiteiten voor onze jeugdleden. Of het nu gaat om 
toernooien, trainingen of sociale evenementen, ik vind het belangrijk dat ook 
de jongere generatie zich thuis voelt binnen de club en met plezier blijft 
sporten. 
Handbal is voor mij niet alleen een hobby, maar ook een manier om samen 

te werken en elkaar te versterken, zowel binnen als buiten het veld. Ik kijk 

ernaar uit om jullie te zien bij een van de activiteiten van de 

jeugdcommissie! 

Hallo allemaal, Ik ben Deborah van der Hart. Sinds dit seizoen heb ik mij 

mogen toevoegen aan de jeugdcommissie. Mijn dochter Fenne Lynn is bij 

Ventura begonnen als mini en speelt nu in de E1 met heel veel plezier. 

Afgelopen jaren heb ik samen met een andere hulpmoeder de coaching/ 

begeleiding op ons genomen en nu dus actief in de jeugdcommissie. 

Ventura is een mooie groeiende handbalclub, die veel doet voor de jeugd. 

Daar draag ik graag mijn steentje aan bij.  

 

 

 


